
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-258 

Delnice, 25. studenoga 2016. godine 

 

Z A P I S N I K 

s 258. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 25. studenoga 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Goranka Kajfeš, službenica JUO, Zrinka Ružić, 

službenica Odsjeka za proračun i financije, Iva Žagar, privremena ravnateljica „Risnjak – Delnice“ 

d.o.o., Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Tihana Ljubojević, 

pedagogica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Mirna Janeš, voditeljica Programa pomoć u kući starijim 

osobama i osobni asistent, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik 

JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i 

uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Gordana Piskač, Petar Hrg, Zvezdana Jerković 

umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević, Davorka Grgurić, Đulio Jusufi umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Zrinka Ružić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Izrada rebalansa proračuna. 

- Provjerava stavki po kontima i usklađivanje analitičke kartice s bruto bilancom. 

- Za cestu kod Doma zdravlja i parkiralište uz Osnovnu školu dobivena su sredstva i proslijeđena 

izvođačima radova. 

- Plaćene su obveze prema Komunalcu i Klek-toursu. 

- Proveden je postupak bagatelne nabave za najam rasvjete i ozvučenja. 

- Fakture za listopad za GSC. 

- Zatvaranje izvoda. 

- Aktivnosti vezane uz prijavu tri projekta na natječaj za europska sredstva. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Novi knjižnični računalni program je instaliran, sve djelatnice rade u istoj smjeni kako bi se 

sredila baza podataka, korisnika i građe. 

- Danas će se E-katalog staviti na mrežnu stranicu. 

- Odrađena je jedna radijska emisija. 

- Radionice, pričaonica priča. 

- Plaćeni su materijalni rashodi i računi. 

- Dopremljena je peć, počinje se s radovima krečenja prostora. 

 

GORANKA KAJFEŠ 

- Izvršena je primopredaja radova na parkiralištu kraj Osnovne škole o čemu je sastavljen 

zapisnik. 

- Održan je sastanak s Hrvatskim vodama i projektantima vezno uz švicarski fond. 

- Održan sastanak s TZ vezano za prijavu na INTEREG i uređenje Japlenškog vrha. Posao će se 

prebaciti na JU „Priroda“ jer je ona vlasnik tog područja. 

- Obilazak ulica u bivšem naselju V. Bubnja radi ucrtavanje postojeće ceste. 



- Kreiranje rebalansa proračuna. 

- Pripreme za prve izmjene DPU Centar – javna rasprava traje od 5. do 19. prosinca. 

- Prijave Lovačke ulice, dječjeg igrališta i Knjižnice na EU projekte. Priprema ugovora za davanje 

parka na upravljanje komunalnom poduzeću jer je to jedan od uvjeta da se komunalno poduzeće 

može javiti na natječaj. 

- Ovjera i pregled računa. 

- Unos štete po elementarnoj nepogodi (evidentirano je oko 16 milijuna kuna na području grada). 

- Izdane su suglasnosti za korištenje javnih površina. 

- Aktivnosti po naredbi o suzbijanju potkornjaka. 

- Upućen je zahtjev PGŽ za isplatu sredstava za polaganje cijevi HEP-a. 

- U tijeku je izrada rješenja za komunalni doprinos i naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada. 

- U pripremi su odluke za Gradsko vijeće (programi gradnje i održavanja komunalne 

infrastrukture, utroška šumskog doprinosa i utroška naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada). 

- Ispis rješenja za komunalnu naknadu. 

- Pregled cesta prema Podgori i Biljevini gdje je uočen odron. 

- Priprema troškovnika za Lovačku ulicu. 

- Predana je obavijest Policijskoj postaji za zatvaranje prometnice tijekom adventskih zbivanja. 

- Prometno redarstvo – očevid na terenu. 

- Očitanje brojila po zahtjevu HEP-a. 

- Prijava štete na elektro ormariću kod sjenice u parku. 

- Narudžba znakova za Energy pellets – određivanje smjera kamiona koji idu kroz Delnice. 

 

IVA ŽAGAR 

- Slaganje Sela Bake Mraz i kićenje Radničkog doma. 

- Održavanje čistoće na grobljima i javnih površina. 

- 24. 11. 2016. objavljen je natječaj za izbor direktora. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Pripreme za advent, kićenje prostora, radionice za roditelje na kojima se izrađuju božićni ukrasi, 

te izrada ukrasa za kićenje jelke u holu zgrade gradske uprave. 

- Individualni rad s predškolcima i ostalom djecom, po potrebi. 

- Prisutne su viroze, a pojavio se i šarlah. 

- Suradnja s Nastavnim zavodom za javno zdravstvo vezano za projekt „Oralno zdravlje“. 

- Dostava podataka Uredu državne uprave na temu integracije Roma u vrtić. 

- Snimanje dvominutnih filmova za Dječju TV. 

- Kićenje bora u holu gradske uprave. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Održan je sastanak s pročelnicom Upravnog odjela za socijalnu politiku gospođom Dragicom 

Marač i Vinkom Štimcem te zamjenicom gradonačelnika gdje je dogovoreno zapošljavanje 

logopeda putem Udruge Ž.A.R. Smatramo da bi Udruga trebala biti nositelj projekta jer ona 

zapošljava logopeda. PGŽ inzistira da se natječaj ne objavljuje (udruga nije u obvezi objaviti 

natječaj). Također, već su izabrali osobu koja će to raditi za našu djecu, te je sve potrebno pravno 

ukalupiti.  Gradonačelnik navodi da uvjeti mogu doći do razine od 50 %, a preostalih 50 % treba 

dati Grad Delnice. Ako Grad bude nositelj onda se mora raspisati natječaj. Ili ćemo biti partneri 

i dogovarati se ili neka to pitanje riješe na svoj način. Također, pitanje je što će odlučiti druge 

JLS Gorskog kotara jer za njih Delnice ne mogu preuzeti obvezu financiranja logopeda. 

Tomislav Mrle navodi da je ovo pitanje pravno jednostavno riješiti no, ovo je političko pitanje. 

U JLS se zapošljavanje obavlja isključivo putem natječaja, čini se da nam PGŽ želi prebaciti  

„vruć krumpir“. Smatra da bi predstavnička tijela svih JLS trebala donijeti takvu odluku, a 

sporazum o tome morali bi potpisati PGŽ i sve JLS Gorskog kotara a ne samo Delnice. Treba 

biti jako oprezan kako nam se dobra ideja ne bi lupila o glavu revizijom i kontrolama. 



- Održan je sastanak s djelatnicima udruge, pripremljen je sav materijal, mjesečni izvještaji sl. i 

svi vode dnevnike rada. 

- Sastanak s djelatnicima na javnim radovima je održan, njima je zadnji dan posla bio 23. 11. 

Izrađena su izvješća prema HZZZ kako bi se opravdao njihov rad i sredstva.  

- Svim korisnicima pružene su sve usluge pomoći i osobne asistencije. Nije bilo primjedaba, 

jedino je kod jedne korisnice došlo do nerazumijevanja plaćanja. 

- Slijedi kontrola djelatnika na području Grada Delnica. 

- Izrađeno je izvješće i dopis prema ministarstvu glede licence od PGŽ. 

- Obavljanje administrativnih poslova vezanih uz poslovanje Udruge. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Pranje ceste kod OŠ gdje su posađeni borići. 

- Danas se rješava prikolicu za konja kojeg dopremamo vikendom za advent. 

- U subotu je rad s košarom za djecu – kićenje jelke, prijevoz konja. Gradonačelnik je zamolio da 

se vodi briga o vožnji kočijom kroz park kako se ne bi prelazilo preko tlakavaca. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Završeni su radovi glede farbanja betonske podloge na klizalištu zbog svjetlosnih efekata, sve 

su pripreme gotove za formiranje leda 31. studenoga.  

- Klizalište: u ponedjeljak dolaze tribine, bit će montirane za događanja sljedećeg vikenda. 

- Na utakmici na Rujevici sutra će biti promidžba delničkih događanja i GSC-a u smislu klizanja 

i hokeja. 

- Tekući poslovi na održavanju objekata u Delnicama i na Platku. 

 

TOMISLAV MRLE 

- Izrada rješenja i odluka nakon sjednice Socijalnog vijeća. 

- Izrađeno je obrazloženje vezano uz savjetovanje sa zainteresiranom javnošću za odluke o 

stipendiranju. 

- Izvješće za PGŽ po pitanju mreže dječjih vrtića. 

- Aktivnosti vezane uz upis vlasništva za zemljište Kendar. 

- Odjava i sustav iz MIO za osobe na javnim radovima. 

- Priprema odluka za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Na Upravnom sudu u Rijeci održana je rasprava o povratu imovine u Brodu na Kupi. 

- Što se tiče stručnog osposobljavanja izrađena je dokumentacija i prijava HZZZ za još 3 osobe. 

Cijeli postupak sve se više komplicira, traže razno-razne potvrde više puta, ponovo traže 

program stručnog osposobljavanja, a već im je dostavljen…. Upravo radi takvih i sličnih 

situacija a radi naše pravne sigurnosti u dogovoru smo sa Državnom školom za javnu upravu 

koja bi u Delnicama organizirala radionice vezane uz pravo na pristup informacijama kao i 

savjetovanja sa zainteresiranom javnošću. Za siječanj se planira organizirati radionicu  o prvu 

na pristup informacijama za službenike JUO, izvanproračunske korisnike a možda i za ostale 

JLS. Naime, sve su rigoroznije mjere i sve teže kazne te je dobro biti sa svime upoznat. 

- Ovjera radnog vremena ugostiteljskih objekata. 

- Održana je radionica i predavanje vezano za zaštitu na radu. Radi se na odlukama o zabrani 

pušenja kao i testiranju na opojna sredstva. 

 

 

Na kraju sastanka gradonačelnik je pozvao sve prisutne na otvorenje 4. delničke adventske bajke, danas 

u 18 sati, na Trgu goranskih šumara i drvara. 

 

 

Dovršeno u 8,25 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 


